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Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

 z działalności międzysesyjnej 

 w okresie od 29 maja do 20 czerwca 2024 r. 

 

 

1. 29 maja odbyło się trójstronne spotkanie z Aquanetem reprezentowanym przez Kamilę 

Oberenkowską oraz Marcina Krawczyka, UMiG Kórnik reprezentowanym przez 

wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, kierownika Wydziału Inwestycji Joannę Grzybowską 

oraz Joannę Ogiermann oraz Biurem Projektowym Procolor w sprawie lokalizacji 

przepompowni w ul. Szerokiej i Szkolnej w Robakowie w związku z realizowanym 

Projektem przebudowy sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w Robakowie i Gądkach  

- etap I. Przeanalizowano proponowane lokalizacje oraz problemy jakie wystąpiły w związku 

z uzyskaniem zgód od właścicieli nieruchomości. 

 

2. Także 29 maja, przy współudziale burmistrza Przemysława Pacholskiego obradowała Rada 

Metropolii Poznań. Dokonano zmian personalnych w składzie zarządu i wybrano komisję 

rewizyjną. Uchwalono zaktualizowaną Strategię Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych  

w Miejskim Obszarze Funkcjonalnym Poznania na lata 2021-2027. Wysłuchano informacji na 

temat prac nad Strategią ponadlokalną oraz zadecydowano o powołaniu Metropolitalnej 

Komisji Planistycznej.  

 

3. 29 maja burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie, skarbnik, wspólnie  

z radnymi RMiG Kórnik, uczestniczyli w uroczystości otwarcia nowo wybudowanej hali 

warsztatowej KPA Kombus. Była to również okazja, aby zaprezentować zakupione 

elektryczne autobusy, które od 1 czerwca będą obsługiwać trasy miasta i gminy Kórnik. 

1 czerwca burmistrz Przemysław Pacholski otworzył festyn z okazji Dnia Dziecka na 

kórnickim rynku. Wcześniej uczestniczył w podobnym wydarzeniu zorganizowanym przez 

Fundację „Bardziej”. 

 

4. 3 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z przedstawicielami firmy Hendi,  

w tym z dyrektorem Romanem Urbaniakiem. Rozmawiano na temat nowych inwestycji firmy 

przy ul. Firmowej w Robakowie w kontekście uchwalonego 27 marca br. miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

5. Także 3 czerwca burmistrz Przemysław Pacholski wręczył dyplomy i medale sportowcom 

reprezentującym szkoły Miasta i Gminy Kórnik. 

 

6. 4 czerwca burmistrz Przemysław Pacholski wziął udział w obradach zjazdu członków 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. Podczas obrad przedstawiono sprawozdania 

z działalności organizacji i udzielono absolutorium zarządowi. Dokonano również wyboru 

nowych członków zarządu, komisji rewizyjnej i komisji stałych. Przewodniczącym zarządu 

został po raz kolejny Burmistrz Chodzieży Jacek Gursz. 

Wręczono także odznaki „Za zasługi dla Województwa Wielkopolskiego” oraz wyróżnienia 

„Lider wśród aktywnych kadencji SGiPW 2019-2024”. 

 

7. Także 4 czerwca obradowała rada nadzorcza spółki Kombus. W obradach uczestniczył 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Zebrani omówili dwa audyty rekompensat. Rozpatrzono  

i przyjęto sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie zarządu. Zadecydowano  

o przeznaczeniu na kapitał zapasowy Spółki zysku netto, który wyniósł 624.204,77 złotych. 

Prezes zarządu spółki Beata Urbaniak otrzymała absolutorium.  
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8. 5 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z proboszczem parafii w Borówcu 

ks. kan. Waldemarem Twardowskim. Rozmawiano na temat organizacji mszy św. polowej 

przy monumencie upamiętniającym ofiary zbrodni stalinowskich w lesie Drapałka, która 

odprawiona zostanie 15 sierpnia br.  

 

9. Także 5 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły w obecności pracownika Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami specjalisty Agnieszki Blejwas, podpisał w Poznaniu z PKP 

S.A. akt notarialny dotyczący nieodpłatnego nabycia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości o powierzchni 2137 m², położonej przy ul. Szkolnej w miejscowości 

Robakowo. 

 

10. 6 czerwca 2024 r., podpisana została umowa na budowę chodnika przy ul. Porannej Rosy 

w Kamionkach. Przetarg wygrał wykonawca Lider Usług Komunalno-Samorządowych  

Sp. z o.o. z siedzibą w Środzie Wielkopolskiej. Zakres umowy obejmuje budowę chodnika 

wzdłuż ul. Porannej Rosy wraz z odwodnieniem i doświetleniem przejść dla pieszych. 

Termin realizacji umowy to 6 miesięcy od dnia podpisania umowy. 

 

11. Także 6 czerwca burmistrz Przemysław Pacholski oraz radny Adam Lewandowski 

uczestniczyli w koncercie jubileuszowym z okazji 50-lecia kórnickiego koła Pro Sinfonika 

oraz półwiecza działalności kulturalnej Teresy Rogozi-Olejnik. Wystąpiło Trio Akolada oraz 

prof. Andrzej Tatarski.  

 

12. 7 czerwca pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Kórnik zorganizowali maraton fitness,  

z którego dochód przeznaczony został na leczenie również zatrudnionej w UMiG pani Ewy 

zmagającej się z nowotworem. W nowym obiekcie sportowym w kompleksie Oaza Błonie 

odbyły się m.in. ćwiczenia z salsy, ABT i zumby, a na trawie TaiChi, joga i zajęcia dla dzieci 

przygotowane przez Skarbnicę Talentów. Nie zabrakło charytatywnej kawiarenki. 

 

13. 8 i 9 czerwca odbyły się Kórnickie Spotkania z Białą Damą. W programie znalazło się 

wiele koncertów, pokazów, happeningów artystycznych oraz zawody strażackie. Kórnik 

odwiedzili goście z gmin partnerskich: Bukowiny Tarzańskiej i Kȍnigstein im Taunus. 

W wydarzeniach święta miasta uczestniczyli radni i burmistrz wraz z zastępcami.   

 

14. W dniu 11 czerwca odbyło się spotkanie z przedstawicielami przedsiębiorstwa Wodociągi 

Kórnickie i Usługi Komunalne Wodkom Kórnik Spółka z o.o. Z ramienia spółki w spotkaniu 

uczestniczyli: prezes  Robert Przybysz, Małgorzata Sawicka – specjalista ds. analiz 

technicznych i rozliczeń oraz Paulina Owsianowska – specjalista ds. ochrony środowiska  

i transportu. Urząd reprezentował wiceburmistrz Sebastian Wlazły, kierownik Aneta Nowak – 

Flaczyńska z Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi oraz jej zastępca Krystian 

Kazyaka. Spotkanie dotyczyło bieżącej pracy Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych, jego planowanej rozbudowy w celu usprawnienia obsługi mieszkańców oraz 

uzgodnień dotyczących punktu przeładunkowego odpadów komunalnych. 

 

15. Także 11 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły podpisał umowę dotyczącą 

przebudowy nawierzchni boiska w Borówcu. Zaprojektowano remont boiska sportowego 

wraz z odwodnieniem oraz remontem strefy bezpiecznej wokół boiska i nawierzchni 

utwardzonej z kostki wzdłuż jednego z boków boiska.  

Przetarg na wykonanie inwestycji wygrała firma Mardo Sport Sp. z o.o. z Puszczykowa, zaś 

termin wykonania inwestycji to 3 miesiące od daty podpisania umowy. 
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16. Tego samego dnia doszło do rozstrzygnięcia przetargu na „Budowę ulicy Grzybobranie  

w miejscowości Borówiec”.  

Wybrano ofertę Firmy Drogowej Andar S.C. A.D. Białobrzyccy z Gniezna.  

 

17. W dniu 14 czerwca na terenie hali widowiskowo-sportowej Jarocin Sport - w Jarocinie 

odbył się piknik ekologiczny Ekoświętowanie, który stanowił podsumowanie tegorocznej 

edycji konkursu „Region Czysty na 6” organizowanego przez Wielkopolskie Centrum 

Recyklingu Sp. z o.o. w Jarocinie. Gminę Kórnik w ww. wydarzeniu reprezentowali 

pracownicy Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi Urzędu Miasta i Gminy Kórnik – 

Aneta Nowak–Flaczyńska – kierownik wydziału i Krystian Kazyaka – z-ca kierownika 

wydziału. W spotkaniu uczestniczył także I Wiceburmistrz Miasta i Gminy Kórnik – 

Sebastian Wlazły, który odbył spotkanie z Prezesem Zarządu Wielkopolskiego Centrum 

Recyklingu – Sp. z o.o. w Jarocinie Jarosławem Warczygłową. Spotkanie dotyczyło bieżącej 

współpracy w zakresie zagospodarowania odpadów komunalnych. 

 

18. Także 14 czerwca odbyło się zgromadzenie członków Związku Międzygminnego 

„Schronisko dla Zwierząt”. Uczestnicy wysłuchali sprawozdań z wykonania budżetu, 

informacji na temat stanu mienia oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Komisja 

rewizyjna, w składzie której pracuje wiceburmistrz Sebastian Wlazły, przedstawiła wniosek 

absolutoryjny, który został przyjęty.  

 

19. Również 14 czerwca w Puszczykowie odbyło się podsumowanie Współzawodnictwa 

Sportowego 2023/24 Powiatu Poznańskiego. Nasze szkoły tradycyjnie znalazły się  

w czołówce ponad 60 sklasyfikowanych podstawówek. Dzięki temu gmina Kórnik zajęła 

drugie miejsce jako Najbardziej Usportowiona Gmina w Powiecie Poznańskim, w sumie 

gromadząc 1946 punktów. Pierwsze miejsce zajęła gmina Mosina z 2097,5 punktami. 

Nasze szkoły zajęły następujące miejsca: 

Igrzyska Dzieci  (uczniowie z rocznika 2011 i młodsi) 

5. miejsce SP nr 1 w Kórniku,  

13. miejsce SP Radzewo, 

16. miejsce SP Szczodrzykowo, 

36. miejsce SP Kamionki, 

56. miejsce SP Robakowo. 

W Igrzyskach Młodzieży Szkolnej (roczniki 2009 i 2010): 

3. miejsce SP w Kamionkach,  

12. miejsce SP1 Kórnik, 

26. miejsce SP Szczodrzykowo, 

39. miejsce SP Radzewo, 

42. miejsce Sp 2 Kórnik-Bnin. 

W Licealiadzie  na 4. miejscu uplasował się Zespół Szkół w Kórniku. 

W uroczystości Miasto i Gminę Kórnik reprezentowała pani sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska. 

 

20. 18 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły uczestniczył wraz z zastępcą komendanta 

Straży Miejskiej Patrykiem Krzeszewskim w spotkaniu z wojewodą wielkopolską Agatą 

Sobczyk, podczas którego omówiono kwestie związane z bezpieczeństwem, obroną cywilną 

oraz ochroną ludności.  
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21. Tego samego dnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wziął udział w spotkaniu  

z przedstawicielami spółki Aquanet i jej wiceprezesem do spraw rozwoju Markiem 

Borkowskim. Przedstawiono projekt planu działań inwestycyjnych spółki na lata 2025-34.  

22. W dniu 19 czerwca 2024 roku w siedzibie tut. Urzędu odbyło się spotkanie 

przedstawicieli kancelarii prawnej Ziemski&Partners Kostrzewska, Kołodziejczak 

i Wspólnicy sp. k. w którym uczestniczyli: z ramienia kancelarii – Joanna Kostrzewska 

partner zarządzający i radca prawny, Maciej Kiełbus partner zarządzający i prawnik oraz  

z ramienia Urzędu Miasta i Gminy Kórnik – Sebastian Wlazły wiceburmistrz Miasta i Gminy 

Kórnik, Maciej Łakomy kierownik Zespołu Radców Prawnych, Przemysław Barczyński radca 

prawny, Aneta Nowak–Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi. Spotkanie dotyczyło bieżącej współpracy oraz przygotowań do postępowań 

przetargowych w zakresie zagospodarowania, odbioru i transportu odpadów komunalnych  

z terenu gminy Kórnik. 

23. 19 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły i wiceprzewodniczący Rady Miasta i Gminy 

Jarosław Janowski spotkali się z utytułowanymi koszykarkami z terenu naszej gminy 

reprezentującymi swoje szkoły oraz Międzyszkolny Klub Sportowy (MUKS Kórnik i MUKS 

Poznań) oraz ich trenerem Kamilem Słowikiem. Dziewczyny w ostatnim czasie osiągnęły 

wiele sukcesów, zajmując miejsca na podium podczas rozgrywek Mistrzostw Polski  

w Koszykówce Dziewcząt. Zawodniczki zdobyły m. in.: brązowe medale w kategorii do lat 

13, złote medale w kategorii do lat 15 i srebrne medale w kategorii do lat 17. 

 

24. 20 czerwca odbyło się Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Aquanet S.A. w którym 

Miasto i Gminę Kórnik reprezentował wiceburmistrz Bronisław Dominiak. Głównym 

tematem posiedzenia było m.in. podsumowanie działalności Grupy Kapitałowej Aquanet za 

rok 2023, w tym zatwierdzenie sprawozdania finansowego oraz skonsolidowanego 

sprawozdania grupy kapitałowej.  

 

25. 20 czerwca przedstawiciele gmin powiatu poznańskiego: Buku (sołectwo Cieśle), 

Dopiewa (sołectwa Konarzewo i Dopiewo), Kleszczewa (sołectwa Kleszczewo i Markowice), 

Kostrzyna (sołectwo Klony), Kórnika (sołectwo Runowo), Murowanej Gośliny (sołectwo 

Przebędowo i Nieszawa), Pobiedzisk (sołectwo Borowo Młyn) podpisali umowy z Urzędem 

Marszałkowskim Województwa Wielkopolskiego na dofinansowanie projektów  

w tegorocznej, XIV edycji konkursu „Pięknieje wielkopolska wieś”.  

W wydarzeniu gminę Kórnik reprezentowali: wiceburmistrz Sebastian Wlazły, skarbnik 

Katarzyna Szamałek, Kamila Pawłowicz Rolnik z-ca kierownika Wydziału Funduszy 

Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych i członkinie Grupy Odnowy Wsi Runowo: sołtys 

Runowa Iwona Cupryjak, Anna Jankowska oraz Kinga Haremska.  

Uzyskaliśmy dofinansowanie dla projektu pn.: „Ćwiczmy i bawmy się wspólnie w Runowie – 

budowa siłowni plenerowej wraz z doposażeniem placu zabaw”.  

Kwota przyznanego dofinansowanie to 70 000,00 zł. 

 

26. Także 20 czerwca wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z zajmującą się zamówieniami 

publicznymi Violettą Górczak- Mieloch oraz reprezentującymi Wydział Inwestycji UMiG 

Kórnik kierownik Joanną Grzybowską i Joanną Ogierman podpisał umowę dotyczącą 

budowy ulicy Grzybobranie w miejscowości Borówiec.  

Przedmiotem inwestycji jest budowa drogi powiatowej, klasy technicznej "Z" - zbiorcza. 

Odcinek opracowania obejmuje długość 129,12 m. 

Zakres inwestycji obejmuje: 
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- budowę jedni bitumicznej szerokości 5,5 m (uspokojenie ruchu — próg zwalniający), 

- budowę fragmentu chodnika, 

- budowę poboczy, 

- wykonanie zjazdów, 

- budowę rowu, 

- budowę linii oświetlenia, 

- budowę kanału technologicznego, 

- przebudowę włączenia ulicy Grzybobranie w ulicę Główną. 

Przetarg na wykonanie powyższej inwestycji wygrała Firma Drogowa ANDAR S.C. A.D. 

Białobrzyccy z Gniezna. 

Termin wykonania przedmiotu umowy to 6 miesięcy od dnia zawarcia umowy. 

 

27. 21 czerwca w Kancelarii Notarialnej w Poznaniu wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

podpisał akt notarialny - umowę darowizny przekazującą na rzecz Miasta i Gminy Kórnik od 

Powiatu Poznańskiego reprezentowanego przez wicestarostę Tomasza Łubińskiego trzy 

działki położone w Szczodrzykowie o łącznym obszarze 3852 m². 

Działki zgodnie z zapisami aktu notarialnego zostaną przeznaczone na realizację zadań 

własnych gminy w zakresie budowy sieci kanalizacji sanitarnej. 

 

28. 21 czerwca w szkołach organizowano uroczyste zakończenia roku szkolnego. W tych 

wydarzeniach udział wzięli wiceburmistrzowie, pani skarbnik, pani sekretarz oraz radni.  

 

 

 


